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JEGYZİKÖNYV 
 
Készült Mezıfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselıtestületének 2010. június 21-én 16 
órai kezdettel megtartott ülésérıl. 
 
Jelen vannak: 
Márok Csaba polgármester 
Cseke Ottó képviselı 
Csizmadia Imre képviselı 
Horváth László képviselı 
Kis Attila képviselı 
Salgó József képviselı 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselı 
Molnárné Troppert Mária képviselı 
Sóki László képviselı 
Tarány Sándor képviselı 
Szántó István képviselı 
Dr. Woth László jegyzı 
 
Márok Csaba polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 11 fıvel 
határozatképes. A kiküldött meghívóban szereplı napirendeket ajánlja megtárgyalásra azzal, 
hogy az „Egyebek, bejelentések” is kerüljenek fel a napirendek közé.  
 
A képviselıtestület a napirendekre tett ajánlást 11 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta 
 
Napirend: 
 

1.) Vízdíj megállapítása 2010. évre 
              
                Elıadó: DVCSH 
 

2.) LEADER pályázatok megvalósítása,  
 
Elıadó:  Bencze Éva pénzügyi csoportvezetı 
 
3.) Világításkorszerősítés az iskolában  

 
              Elıadó: Márok Csaba polgármester 

 
               4.) Település vízrendezés fejlesztése c. pályázaton való részvétel              
     
               Elıadó: Márok Csaba polgármester 
 
Egyebek, bejelentések 
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1.) Vízdíj megállapítása 2010. évre 
 
 
 
Márok Csaba polgármester köszönti az ülésen megjelent Nyalka Lászlót a DVCSH 
képviselıjét. A Pénzügyi Ellenırzı Bizottság megtárgyalta a vízdíjakra adott elıterjesztést. 
Felkéri Szántó István képviselıt, a PEB elnökét, tájékoztassa a testületet a bizottság  
állásfoglalásáról. 
 
Szántó István képviselı, a PEB elnöke elmondja, hogy a bizottság másodszor tárgyalta a 
kérést, melyben két változat van. Gondolkodtak azon, hogy melyiket tárgyalják. A bizottság 
nem támogatja a 4 %-os díjemelést sem. A bizottság nem érti, hogy meddig kell még 
tárgyalni. Három év után – eddig nem történt díjmódosítási javaslat – miért kell díjat emelni. 
Erre a félévre maradjon a díj, a következı testület döntsön errıl, a DVCSH december 31-ig 
tegyen javaslatot a 2011. évi vízdíjra. 
 
Kérdést tettek fel: Csizmadia Imre, Tarány Sándor képviselık. 
 
Nyalka László a DVCSH képviselıje elmondja, hogy a cég átgondolja ezt a kérdést és az 
önkormányzat felé valamilyen módon megteszi a lépéseket, majd ír egy levelet és benyújtja a 
számlát. Az országos díjmeghatározásnál kizárt, hogy egységes vízdíj legyen. A 143 Ft a 4 %-
os emeléssel jött ki, ez az eredetihez képest 11 %. Van számítási képlet. Az elıterjesztésbıl 
látszik, hogy az eredeti beterjesztéshez ragaszkodtunk, a másik az önkormányzat kérésére 
történt. Pluszban készítettünk két változatot, ezt elvetni mindenféle indok nélkül, számára 
elfogadhatatlan. Ha társaságunk valamivel nem ért egyet, nem terjeszti ide, részükrıl döntés 
volt, hogy marad minden. A 30.-Ft az eredetihez képes 11 % emelést jelent, ezt támogatja a 
társaság, és ı, mint mőszaki ember. 
 
Márok Csaba polgármester szerint a 30 Ft-ra való felemelés a koncessziós szerzıdés 
módosítását is jelenti. A koncessziós díjat visszaforgathatja a rendszerre az önkormányzat. A 
szerzıdésmódosítás csak kétoldalú lehet. Ha a 4 %-ról beszélünk, akkor ez nem igényel 
koncessziós szerzıdésmódosítást. Két változat van. Az elsı változatra  - a 4 %-os 
vízdíjemeléssel 20 Ft/m3 koncessziós díjjal   – kérem a képviselıtestület név szerinti 
szavazását. 
 
A képviselıtestület név szerinti szavazással:  
Cseke Ottó képviselı nem, 
Csizmadia Imre képviselı nem, 
Horváth László képviselı nem, 
Kis Attila képviselı tartózkodik, 
Salgó József képviselı nem, 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselı tartózkodik, 
Molnárné Troppert Mária képviselı nem, 
Sóki László képviselı nem, 
Tarány Sándor képviselı nem, 
Szántó István képviselı nem 
Márok Csaba polgármester nem szavazat. (9 nem és 2 tartózkodás szavazat) 
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Márok Csaba polgármester megállapítja, hogy a képviselıtestület név szerinti szavazással az 
elıterjesztett rendelettervezetet nem fogadta el, tekintettel arra, hogy a rendeletalkotáshoz 
szükséges többséget (megválasztott képviselık több mint felének igen szavazata + 1 igen 
szavazat = 8 igen szavazat) nem kapta meg.  
 
Márok Csaba polgármester a vízdíj második változatára - 11 %-os díjemeléssel 30 Ft/m3 
koncessziós díjjal – kéri a képviselıtestület név szerinti szavazását. 
 
A képviselıtestület név szerinti szavazással:  
Cseke Ottó képviselı nem, 
Csizmadia Imre képviselı nem, 
Horváth László képviselı nem, 
Kis Attila képviselı tartózkodik, 
Salgó József képviselı nem, 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselı tartózkodik, 
Molnárné Troppert Mária képviselı nem, 
Sóki László képviselı nem, 
Tarány Sándor képviselı nem, 
Szántó István képviselı nem 
Márok Csaba polgármester igen szavazat. (1 igen, 8 nem és 2 tartózkodás szavazat) 
 
 
Márok Csaba polgármester megállapítja, hogy a képviselıtestület név szerinti szavazással az 
elıterjesztett rendelettervezetet nem fogadta el, tekintettel arra, hogy a rendeletalkotáshoz 
szükséges többséget (megválasztott képviselık több mint felének igen szavazata + 1 igen 
szavazat = 8 igen szavazat) nem kapta meg.  
 
 
2.) LEADER pályázatok megvalósítása,  
 
 
 
 
Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy a LEADER pályázat minden feltételét 
teljesítettük. Van már rangsorolásunk, talán már forrást is rendeltek hozzá, de a mai napig 
még nincs meg, hogy melyik pályázatot támogatják. Határidıs pályázat a mezıfalvi 
vigasságok. Az MVH értesített bennünket arról, hogy a vigasság támogatási kérelme 
tárgyában helyszíni szemlét fognak tartani.  Van még egy vállalásunk, a Mezıfalváért 
Egyesületé, a hantosi tábor. Ebben volt határidı, de semmilyen értesítés nem érkezett. A 
polgárırség pályázatánál kicsit kevesebb az összeg, mint gondoltunk, de kérdéses, mi lesz ez 
az összeg. A hantosi tábort elnapoljuk. Ezeknek a pályázatoknak finanszírozásáról már 
konzultált a pénzügyi csoportvezetı és a jegyzı, próbáljuk ütemezni, ha lesz döntés róla.  
 
 
Sóki László képviselı felveti, hogy az új országgyőlési képviselı azt mondta, hogy ezek a 
LEADER pályázatok mind MSZP-s kifizetések. Vallja és hiszi, hogy ezek a pályázatok – 
amiket beadtak – Mezıfalva javát szolgálta volna.  
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Kis Attila  képviselı elmondja, hogy 500 millió Ft-ot biztosított a kormány a LEADER-ekre , 
ezeknek egyértelmően semmiféle hasznos eredményük nem volt. Ezzel foglalkozik a sajtó, 
vizsgálatokat fognak ez ügyben végezni. 
 
 
Csizmadia Imre képviselı szerint a beterjesztett pályázatok elıfinanszírozottak, 
fontosságukra tekintettel – ha hitellel is – végig kell vinni.  
 
 
Márok Csaba polgármester a „Szemünk Fénye „ program kapcsán tájékoztat arról, hogy 
mivel csak 25 %-os támogatású, most nem aktuális. 
 
Csizmadia Imre képviselı úgy érzi, valamilyen megoldást keresni kell, mert a tornateremben 
kirúgták a fénycsövet, nem biztonságos, tegyünk inkább reflektort, ami energiatakarékos. 
Vannak olyan tantermek – számítógépterem – ahol szét vannak égve a fénycsövek. Meg kell 
pályáztatni a vállalkozókat. 
 
 
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a „Szemünk fénye” programnak  7-8 év a 
lefutása, utána ugyan annyi a villanyszámla és lesz egy elavult villanytest. A tornateremben 
nappal nem kell világítani, ez nagy elıny. Ezt most napoljuk el. Egyetért –e vele a 
képviselıtestület. 
 
A képviselıtestület  11 igen szavazattal - egyhangúlag - egyetértett a program elnapolásával. 
 
 
 

               3.) Település vízrendezés fejlesztése c. pályázaton való részvétel              
 
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy elindult az árkok rendbetétele. Amelyik 
önkormányzat belvízzel sújtott volt - az elmúlt 10 év alatt, legalább kétszer - adhat be 
pályázatot. Mezıfalva élhet ezzel a lehetıséggel. Fı probléma a Kossuth utca és környéke, a 
Semmelweis utcában hat háznál szivattyúztak az önkéntes tőzoltók. Határozati javaslatot 
ismertet a belvízrendezés megvalósítására történı pályázat benyújtásáról. Kéri a testületet 
fogadják el a határozati javaslatot. 
 
A Képviselıtestület a javaslatot 11 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
 

47/2010.(VI.21.) Ök.sz. Képviselıtestületi Határozat 
 

Mezıfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete pályázatot nyújt be a 
belvízrendezés megvalósítására. Bekerülési összeg 110.000.000 Ft, a támogatás 90 
%, 98.000.000 Ft.  
Megvalósulása 2011. december 15. 
 
Felelıs: Márok Csaba polgármester 
Határidı: folyamatos 
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Márok Csaba polgármester a belvízrendezéshez szükséges tervezıi munkák költségérıl 
tájékoztatja a testületet. Az Aqua-construck Kft-vel már dolgozott az önkormányzat. Az egész 
településre vonatkozó tervezésre adott ajánlatot, 9, 6 millió Ft, ebbıl az elıkészítési költség 
3,5 millió Ft + Áfa. Kéri a javaslat elfogadását.  
 
A Képviselıtestület a javaslatot 11 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
 

48/2010.(VI.21.) Ök.sz. Képviselıtestületi Határozat 
 

 
 

Mezıfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete jóváhagyja a  
belvízrendezés megvalósításához szükséges tervezési munkák költségét, összesen 
9.600.000 Ft + Áfa, melybıl az elıkészítési költség 3.500.000 Ft + áfa. A tervezési 
munkával az  Aqua-construct Zrt (Budapest) bízza meg. Felhatalmazza a polgármestert 
a szerzıdés aláírására.  

 
A tervezés tartalmazza:  

- engedélyes terv elkészítését, 
- megvalósíthatósági tanulmány elkészítését, 
- kiviteli terv készítését. 
- pályázat benyújtásához szükséges dokumentációk biztosítását, 
- egy árazott és egy árazatlan költségvetés készítését. 

 
 

Felelıs: Márok Csaba polgármester 
Határidı: folyamatos 
 

 
 
Márok Csaba polgármester javasolja, hogy a belvízrendezés pályázatának megírásával bízza 
meg a testület Rácz Krisztina projektmenedzsert.  
 
 
 
A Képviselıtestület a javaslatot 11 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
 

49/2010.(VI.21.) Ök.sz. Képviselıtestületi Határozat 
 
 
 

Mezıfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete belvízrendezés 
pályázatának megírásával Rácz Krisztina projektmenedzsert bízza meg.  
 
 

  Felelıs: Márok Csaba polgármester 
  Határidı: folyamatos 
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Márok Csaba polgármester határozati javaslatot ismertet az önkormányzat folyószámla 
hitelkeretének megnövelésérıl.  
 
Bencze Éva pénzügyi csoportvezetı elmondja, hogy jelenleg 20 millió Ft-os 
keretszerzıdésünk van, ami le fog járni. A pályázatok miatt célszerő meghosszabbítani, és 
megemelni, egy évre 30 millió Ft legyen a hitelkeret.  
 
Márok Csaba polgármester kéri, aki egyetért a határozati javaslattal, szavazzon.  
 
 
A Képviselıtestület a javaslatot 11 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
 

50/2010.(VI.21.) Ök.sz. Képviselıtestületi Határozat 
 
 

1./ Mezıfalva nagyközség  Képviselı-testülete folyószámla-hitelkeret 
igénybevételét      rendeli   el. 
       A  hitel  célja  :   -  év közbeni pénzellátási gondok kiküszöbölése. 
       A  hitel  összege :      30.000.000 Ft. 
       A  hitel  futamideje :  egy év. 
       A hitel lejárata:          2011. július 31. 
       Hitelfedezet :    Az Önkormányzat Képviselı-testülete kötelezettséget vállal: 

             - a hitel visszafizetésére, valamint arra, hogy 
       - a futamidı alatti évek költségvetésébe a felvett hitelt és járulékait betervezi és    
jóváhagyja. 
Az Önkormányzat a hitel fedezeteként ajánlja fel valamennyi költségvetési 
bevételét, valamint mindenkori helyi adóbevételének OTP Bank Nyrt-re történı 
engedményezését. 
 
A Testület nyilatkozik arról, hogy a már meglévı hitelekbıl, kezességvállalásokból 
és az igényelt hitelbõl adódó éves kötelezettségeit figyelembe véve nem esik az 
1990. évi LXV. tv. 88. §. /2/ bekezdésében meghatározott korlátozás alá.  
 

2./ Felhatalmazást ad a Polgármesternek és a Jegyzınek hogy az 1./ pont szerinti 
feltételekkel történı hitelfelvétel ügyében eljárjon, és a hitelszerzıdést az 
Önkormányzat képviseletében a Bankkal 2010. július 31-ig megkösse. 

 
 

Felelıs: Márok Csaba polgármester 
         Határidı: 2010. július 31.( hitelszerzıdés megkötésére) 

 
 

Márok Csaba polgármester határozati javaslatot ismertet az óvodai tornaszobára benyújtott 
pályázattal kapcsolatban. Tájékoztat arról, hogy a támogatás 75 %-os, 84 millió Ft. A pályázat 
az egész óvoda rendbetételérıl szól, főtéssel és tetıcserével.  
 
 
 
 
A Képviselıtestület a javaslatot 11 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
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51/2010.(VI.21.) Ök.sz. Képviselıtestületi Határozat 
 

 
Mezıfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete pályázatot nyújtott 
be az óvoda tornaszoba bıvítés, felújítás és akadály-mentesítés címen kiírt 
pályázatra. A bekerülési összeg 112.205.645 Ft, ebbıl 75 %-os a támogatás, 
84.154.234.-Ft. 
 
Megvalósulása 2010. novembertıl 2011. december 15-ig. Önrész: 28.051.411 ft 
 
Felelıs: Márok Csaba polgármester 
Határidı: folyamatos 

 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy az IKSZT pályázatra kiírt közbeszerzés 
szerzıdéskötésére a legkorábbi idıpont szeptember 23. A kifizetési kérelmet be lehet nyújtani 
januárban, áprilisban, júliusban és október 31-ig. Kérdés, hogy elindítsuk-e a közbeszerzést, 
vagy várjunk egy kicsit.   
 
Csizmadia Imre képviselı szerint ha szeptemberben szerkezetkész lesz az épület, akkor 
áprilisra kifizetés lehet.  

 
 
 
 
 

52/2010.(VI.21.) Ök.sz. Képviselıtestületi Határozat 
 
 
Mezıfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete az Integrált Közösségi 
és Szolgáltató tér nyertes pályázaton  a közbeszerzési eljárást a kivitelezésre elindítja, 
felkéri a Conedis Pannónia Kft, hogy a szükséges dokumentációkat készítse el és a 
közbeszerzési eljárás lefolytatásával kapcsolatos intézkedéseket a polgármester tegye 
meg. 
 
Felelıs: Márok Csaba polgármester 
Határidı: folyamatos 
 
 
 
 
 
 

Woth László jegyzı tájékoztatja a képviselıtestületet arról, hogy Dr. Ábrahám László 
ügyvéd megkereste egy mezıfalvi lakos egészségügyi kárigénye ügyében. Az irat ismertetése 
után kéri a  testületek, hogy a kárigényt utasítsa el.  
 
 
A képviselıtestület  11 igen szavazattal egyetértett és az alábbi határozatot hozta:  
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53/2010.(VI.21.) Ök.sz. Képviselıtestületi Határozat 
 
 
 
Mezıfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete Juhász Csaba 
(Dunaújváros, 1991. 03. 22. Mezıfalva, Zrínyi u. 37. sz. alatti lakos) 
egészségkárosodásával kapcsolatos vagyoni és nem vagyoni kártérítési igényét, ill. az 
ezzel kapcsolatos megegyezést elutasítja.  
 
 
Felelıs: Dr. Woth László jegyzı 
Határidı: azonnal 
 
 

Egyebek, bejelentések 
 
 
 
Márok Csaba polgármester az Oktatási-, Kulturális és Sportbizottság írásban beadott 
indítványát ismerteti. Az indítvány a hangtechnikát üzemeltetı két szakembernek javasol havi 
5000.-Ft-ot. Jó lenne, ha a hangtechnikának felelıse lenne. Ezek az emberek minden 
rendezvények jelen vannak.  
 
Horváth László képviselı, a bizottság tagja elmondja, hogy két kérdést merült fel. Legyen 
felelıse a berendezésnek, és a felelısség mellé oda kell tenni az ellentételezést, csak akkor 
várható el, hogy rendben legyenek a dolgok. A kölcsönzés nem mőködik, mindenki viszi az 
eszközöket, amerre akarja. Nem tisztázott, hogy ki diszponál felette, a berendezés 1,5 millió 
Ft értékő.  
 
Márok Csaba polgármester felhívja a figyelmet arra, hogy ennek felelıse Ijjas Gizella 
mővelıdésszervezı. A közmunkások csak az óvodába, vagy az iskolába vihetik a berendezést.  
 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselı, bizottsági tag szomorú, hogy nincs gazdája ennek 
a drága berendezésnek. Kellett volna, hogy leltár legyen róla, ezenkívül zárható helyen kell 
lennie. A berendezést üzemeltetı két embernek munkája olyan, mint egy falat kenyér, meg 
kellene becsülni, és a tárolást is meg kell oldani. 
 
Márok Csaba polgármester havi bruttó 5000.-Ft összeget javasol a hangosítási technikával 
dolgozó Palló János és Nagy József részére. 
 
 
A képviselıtestület  11 igen szavazattal egyetértett és az alábbi határozatot hozta:  

 
 

54/2010.(VI.21.) Ök.sz. Képviselıtestületi Határozat 
 
 
 

Mezıfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete felhatalmazza Márok 
Csaba Polgármestert, hogy Palló Jánossal  és Nagy Józseffel megbízási szerzıdést 
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kössön, mely alapján elızetes értesítéssel az önkormányzat rendezvényein biztosítja 
a hangosítás technikai feltételeit, az önkormányzat és a saját eszközeinek 
felhasználásával. Ezen megbízási szerzıdés teljesítéséért havi bruttó 5000-5000.-Ft 
megbízási díjban részesülnek.  

 
    Felelıs: Márok Csaba polgármester 
               Határidı: azonnal 
 
 
 
 Csizmadia Imre képviselı elmondja, hogy a Bethlen Gábor utcából jelzés érkezett, az ott 
lakó közösséget zavarja az autó indítása. A buszoknak és a teherautóknak kint kellene lenni a 
kamionparkolóban.  
Megoldást kellene találni a Kisfaludy utca vízátemelıjére, mert az Kovács József területén 
van. Meg kellene venni ezt a pár métert és rendezni kellene a szolgalmi részt, vagy területet 
lehetne vele cserélni. A sportpálya elıtti átereszt vagy fel kell venni, vagy megnézni, hogy ki 
lehet-e tisztítani. 
A Rózsa utca és a Bem utca közötti ingatlanok kertjében összezúdul a csapadékvíz, engedjük 
le a kertekbıl a vizet, kössük be a József nádor utcai árokba. 
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy az árokban van egy 110-es csı. Ez a Vörösmarty 
és a Kossuth utca csatlakozásánál is probléma. Ennek a vízrendezéses pályázatnak éppen ez a 
lényege, mind a két utcára készítsenek tervet, lehetıséget a tervezık. Az ilyen problémák 
megoldására van a vízrendezési terv. 
 
Tájékoztat arról, hogy Nagyvenyimen a csatorna mőszaki átadás-átvételénél az I. ütem 
garanciális munkáinak megbeszélése volt a lényeg. A fı cél az volt, hogy a munkák 
elkészüljenek, elkészültek, a hibákat kijavították. A csütörtöki testületi ülésen lesz egy döntés 
arról, hogy  a kivitelezı által elvégzett munkák teljesítésigazolását a gesztor polgármester 
aláírhatja. 
A II. fordulós pályázat beadása a csütörtöki téma, külön kértem, hogy mindenki tegye meg 
holnap reggel 8-ig az észrevételét. A mai napig nem jött észrevétel. A pályázat beadásához 
mindennek a jóváhagyása kell. A beadási határidı július 5.  
 
Tájékoztat arról is, hogy a Mezıfalvi Vigasságok programja összeállt, pénteken lesz a 
sátorállítás, színpadállítás, stb. 
 
A Képviselıtestület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
Márok Csaba polgármester más megtárgyalandó ügy nem lévén az ülést bezárta. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Dr. Woth László                     Márok Csaba 
       jegyzı                        polgármester 


